
 
 naslefardanews  

  naslfarda
3 انرژى

Energy عربستان قیمت نفت آسیا 
را کاهش مى دهد

ایرنا: تحقیق رویترز از مدیران پالایشگاه هاى 
آسیایى نشان داد آن ها انتظار دارند عربستان 
ســعودى در ماه ژوئن قیمت نفت خام ارسالى 
به آسیا را کاهش دهد. طبق این گزارش رویترز 
منابع آگاه از پالایشگاه هاى آسیا اعلام کرده اند 
که عربستان سعودى تحت تأثیر کاهش تقاضاى 
نفت هند، قرار است در ماه ژوئن قیمت رسمى 
فروش نفت بنچ مارك ســبک عــرب را 0.28 
دلار در هر بشــکه کاهش دهد. در صورتى که 
این اتفاق محقق شــود این نخستین کاهش 
رسمى قیمت نفت از سوى عربستان سعودى در 
سال جارى خواهد بود. آخرین بارى که عربستان 
ســعودى قیمت نفت خام را در مهم ترین بازار 
خود کاهش داده بود به دسامبر 2020 مربوط 
مى شود. علاوه بر نامشــخص بودن چشم انداز 
تقاضاى نفت از سوى ســومین مصرف کننده 
بزرگ نفت جهــان، شــاخص قیمت گذارى 
بنچ مارك نفت دوبــى به ضعیف ترین وضعیت 

خود در دو ماه اخیر رسیده است.

سقوط 11 درصدى واردات نفت 
چین در ماه آوریل

شهر خبر: شــرکت تحلیــل داده هاى نفتى 
اویل اکس، در گزارش جدیــد خود اعلام کرد 
واردات نفت خام چین در ماه آوریل 11 درصد 
سقوط کرده و به 10.41 میلیون بشکه در روز 
رسیده است. اویل اکس اعلام کرد در حالى که 
واردات نفت چین در مــاه آوریل کاهش یافته 
است داده هاى مربوط به ماه مارس اصلاح شده 
و نشان مى دهد که واردات نفت چین در آن ماه 
با جهشى 5 درصدى نســبت به مارس 2020 

همراه بوده است.
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وزیر نیرو:

من در اتاقم از پنکه استفاده 
مى کنم!

 وزیر نیرو با اشــاره به پویش هر هفته الف ب ایران 
گفت: این طرح از ســال 98 با دســتور ریاســت 
جمهورى در جلســه هیئت دولت آغاز شــد که 
توانستیم در این ســال به تمامى وعده هاى خود 
عمل کنیم. رضا اردکانیان ادامه داد: پویش هر هفته 
الف ب ایران معنا و مفهومى ارزشــمند را به همراه 
داشــت، این نام را مى توان هم الفباى آبادانى براى 
ایران دانست و هم شــاید خلاصه اى از آب و برق 
و اشاره به این دو زیرســاخت مهم که بدون آن ها 
نه زندگى روزمره قابل توصیف اســت و نه مى توان 
توســعه و آبادانى و عمران را تحقق بخشید. وزیر 
نیرو تصریح کرد: با توجه به اینکه وزارت نیرو یک 
دستگاه خدمت رسان است، خوشبختانه توانسته ایم 
به تمامى وعده هاى خود با توجه به شرایط جنگ 
اقتصادى دســت یابیم. او گفت: امسال 50 درصد 
بارش ها کمتر شده است که این امر باعث مى شود 
ما مدیریت خود را دو چندان کنیم؛ متاسفانه سه 
هزار و 200 مگاوات ظرفیت برق آبى ما نســبت به 
سال هاى گذشته کمتر شده است. اردکانیان گفت: 
نباید در اســتفاده از وســایل سرمایشى به سمت 
برودت بسیار بالا برویم، من در اتاقم از پنکه استفاده 
مى کنم ما باید اول از خودمــان آغاز کنیم؛ بعد به 
دیگران آن را اشاعه دهیم، ما به تمام شرکت هاى 
وزارت نیرو اعلام کرده ایم که باید مصرف برق خود 

را نسبت به سال گذشته 50 درصد کاهش دهند.

فجر انرژى عرضه اکسیژن مایع 
را آغاز کرد

شــانا: شــرکت فجر انرژى خلیج فارس با انجام 
عملیاتى دقیق، فنى و مهندســى و با توجه به نیاز 
فورى حوزه بهداشت و درمان و نیاز بلندمدت دیگر 
صنایع، عرضه اکســیژن مایع به بازار را آغاز کرد. 
على زال خانى، مدیرعامل این شرکت اظهار کرد: 
اکسیژن مایع یکى از ماده هایى است که در فرآیندى 
پیچیده تولیــد و در صنایع پتروشــیمى، فولاد، 
داروسازى و بهداشت و درمان استفاده مى شود. پس 
از همه گیرى ویروس کرونا و نیاز بیماران کرونایى به 
اکسیژن، مصرف آن در حوزه بهداشت و درمان بیش 
از پیش افزایش یافــت. وى افزود: بنابراین با هدف 
توسعه هم زمان بازار و محصول براى ارزش افزایى 
سهام فجر و کمک به توســعه صنعتى در کشور، 
توزیع مســتقیم محصول اکســیژن مایع در بازار 
مصرف در شرکت فجر انرژى خلیج فارس در دستور 

کار قرار گرفت.

کوتاه از انرژى
گازسوز کردن رایگان 100 هزار خودرو عمومىارتباط «نپوشیدن کت» و مدیریت مصرف برق در خوزستان!

ایسنا: رئیس مجمع نمایندگان خوزستان گفت: منع کارمندان از «پوشیدن کُت» کارکردى در کاهش مصرف برق ندارد. سیدکریم حسینى 
در واکنش به درخواست مدیرعامل شرکت برق منطقه اى خوزستان در خصوص منع پوشیدن کت براى مدیران و کارمندان براى صرفه جویى 
در مصرف برق، در صفحه شخصى خود در توئیتر نوشت: «رفع مشکلات خوزستان نیازمند ارائه راهکارهاى کاربردى است. طرح مباحث 
حاشیه ساز، فقط فرصت و انرژى را از مدیران خواهد گرفت. منع کارمندان از «پوشیدن کُت» کارکردى در کاهش مصرف برق ندارد. این امر 
با روش هایى مانند جمع آورى دستگاه هاى غیرمجاز استخراج رمزارز، اصلاح الگوى مصرف و... محقق مى شود.» به تازگى نامه اى با امضاى 
مدیرعامل شرکت برق منطقه اى خوزستان در فضاى مجازى منتشر شده که در آن از استاندار خوزستان درخواست شده است به منظور 
مدیریت مصرف برق، «پوشیدن کت» براى همه مدیران و کارمندان استان خوزستان از ابتداى خردادماه تا پایان شهریورماه ممنوع اعلام شود.

مهر: مدیر طرح سى ان جى شرکت ملى پخش فرآورده هاى نفتى از گازسوز شدن رایگان نزدیک به 100 هزار خودرو عمومى در کشور 
خبر داد. حسین باقرى، گفت: از ابتداى این طرح تاکنون، بیش از 306 هزار خودرو عمومى در این طرح ثبت نام کرده اند که از این تعداد 
132 هزار خودرو مشمول طرح شناخته شده اند. از میان 132 هزار خودرو مشمول طرح رایگان گازسوز شدن خودروهاى عمومى، 16 
هزار و 400 خودرو تاکنون براى تبدیل نوبت گرفته اند و 15 هزار و 500 دستگاه خودرو عمومى نیز در حال انتخاب کارگاه هستند. مدیر 
طرح سى ان جى شرکت ملى پخش فرآورده هاى نفتى همچنین از تبدیل 200 هزار مسافربر شخصى از جمله تاکسى هاى اینترنتى و 
آژانس ها در قالب مصوبه اجراى این طرح خبر داد و افزود: این طرح به تازگى آغاز شده است و مشخصات مالکان این خودروها به تشخیص 

وزارت کشور به این شرکت اعلام شده و در نوبت تبدیل قرار مى گیرند.

رسیدگى به میزان مصرف برق بیلبوردهاى بزرگ و کوچک تبلیغاتى ضرورت دارد در شرایطى که مســئولان برقى هشدار 
در مورد تأمین برق را از هم اکنون شروع 
کردنــد و شــاهد تعدیل روشــنایى در 
مسیرهاى شهرى هستیم، بیلبوردهاى 
بزرگ و کوچک تبلیغاتى با پروژکتورهاى 
چشم نواز به جان روشنایى کشور افتادند. 
به گزارش ایسنا، براى گذر از پیک برق در 
استان تهران و دور زدن خاموشى نیازمند 
حدود 600 مگاوات کاهش مصرف هستیم 
که وزارت نیرو براى این مسئله ابزارهاى 
مختلف تشویقى و بازدارنده در نظر گرفته 
اما به نظر مى رســد که تاکنون زورش به 
شهردارى نرسیده اســت چراکه میزان 
مصرف برق توسط شــهردارى ها نه تنها 
کاهش پیدا نکرده بلکه افزایش نیز داشته 
است. با شروع فصل گرما صنعت برق براى 
مدیریت مصرف اقدام به تعدیل روشنایى 
معابر و مسیرهاى شهرى کرد، هرچند که 
این موضوع بــا انتقادهاى فراوانى روبه رو 
شد اما روشنایى مســیرها در ساعاتى از 
شبانه روز جاى خود را به روشنایى کشور 
در کل روز داد. البتــه این در شــرایطى 
است که بیلبوردهاى تبلیغاتى شهردارى 
در تمام شــهر با پروژکتورهاى بزرگ و 
کوچک رخ نمایى مى کند. به عنوان نمونه 
اگر به تازگى مســیرتان در تاریکى شب 
به اتوبان حکیم خورده باشــد مشاهده 
مى کنید که در همین شــرایط هشدار 
تعداد بیلبوردهاى تبلیغاتى با سایزهاى 
غول پیکر و پروژکتورهاى بزرگ تر اضافه 
شــده که بى شــک هر کدام از آن ها نور 
زیــادى را مصرف مى کننــد، آن هم در 
شرایطى که تهران به طور جدى نیازمند 
مدیریت مصرف و توجه به این مهم است. 

همان طور که از مــردم انتظار همراهى 
مى رود، دســتگاه هاى اجرایى دیگر نیز 
همراه صنعت برق باشند تا بتوانیم تابستان 
را بدون مشکل ســپرى کنیم. مصطفى 
رجبى مشهدى، سخنگوى صنعت برق در 
رابطه با اقداماتى که براى مقابله با استفاده 
بیش از حد از بــرق در این موارد صورت 
مى گیرد، گفت: براى گذر موفق و بدون 
خاموشــى از پیک بار، تعدیل روشنایى 
بزرگراه ها را اجرایى کردیــم و براى این 
مســئله نیز تدابیر زیادى در نظر گرفته 
شده اســت و هدف این بوده که بتوانیم 

میزان مصرف برق را در ساعاتى که میزان 
تردد کمتر است مدیریت کنیم.

بازدیدهاى دوره اى از وضعیت روشنایى 
بیلبوردهاى تبلیغاتى انجام خواهد شد

وى با اشــاره به بیلبوردهــاى تبلیغاتى 
موجود در اتوبان ها و بزرگراه هاى تهران 
و مصرف بــالاى برق آن هــا، اظهار کرد: 
بیلبوردهاى تبلیغاتــى در صورتى که از 
چراغ هاى فوق کم مصرف بهره بگیرند، 
روشــن ماندن آن هــا مانعــى نخواهد 
داشت اما اگر این روشــنایى ها خارج از 
کیفیت مصرف متعارف باشد یا استفاده 

از لامپ هایى که مصــرف بالایى دارند، 
تذکــرات داده و برخــورد لازم صورت 
مى گیرد. ســخنگوى صنعت برق با بیان 
اینکه براساس هماهنگى صورت گرفته، 
بازدیدهاى دوره اى از وضعیت روشنایى 
بیلبوردهاى تبلیغاتى انجام خواهد شد، 
اظهار کــرد: در این موارد با شــهردارى 
همکارى خواهیم داشــت تا این موضوع 
مدیریت شود. این صحبت ها در شرایطى 
اســت که حســین صبورى، مدیرعامل 
شرکت توزیع نیروى برق تهران بزرگ به 
تازگى اعلام کرد که در سال جارى با توجه 
به بارندگى هاى اندك و گرماى زودرس 
هوا و همچنین تغییر معادلات ناشــى از 
شیوع بیمارى کرونا پیش بینى مى کنیم 
میزان مصرف برق، شــیب افزایشــى به 
خود بگیرد که این مسئله با توجه به ایجاد 
محدودیت تولید در نیروگاه هاى برق آبى، 
نگران کننده اســت. به همیــن دلیل از 
سال گذشته، طرح هاى مدیریت بار این 
شــرکت در بخش هاى مختلف با شدتى 
دو چندان آغاز شــده و در ایــن زمینه، 
تفاهم نامه هــاى همکارى با مشــترکان 
بزرگ ادارى، صنعتى و تجارى نیز امضا 
شده است. به گفته وى مدیریت موفق بار 
در سال گذشته منجر به جلوگیرى از وقوع 
خاموشى در پایتخت شد، در سال جارى 
براى اطمینان از تأمین برق پایتخت در 
ساعات اوج بار نیازمند حدود 600 مگاوات 
کاهش در مصرف برق در ساعات پربارى 
هستیم که اگرچه تمام توان فنى و اجرایى 
خود را براى این مهم بــه کار گرفته ایم، 
اما براى دســتیابى به این هدف، نیازمند 

همراهى همه مشترکان تهرانى هستیم.
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تبلیغات بلاى جان روشنایى کشور

یلدا توکلى / گروه  ورزش
   tavakoli.yalda11@gmail.com

فوتبال رشته اى است که علاقه مندان زیادى دارد، افرادى که از بچگى فوتبال یکى از 
بازى هاى مورد علاقه آن ها بوده و با عشق به فوتبال سال ها برایشان گذشته است و اگر 
بازیکن آن هم نشدند به عنوان یکى از علاقه مندان به این رشته و حتى تیم مورد علاقه 
باقى ماندند. یکى از جوان هایى که از بچگى به فوتبال علاقه ویژه اى داشته و در حال 
حاضر در تیم آینده سازان ذوب آهن بازى مى کند، امیرعلى ملکى است، جوانى که 
مطمئناً آینده اى درخشان را پیش رو دارد، براى آشنایى بیشتر با این جوان فوتبالى 

موفق به گفت وگو نشستیم.
 خودتان را بیشتر معرفى کنید؟

من سال 1386 در اصفهان متولد شدم و اکنون در کلاس هشتم در مدرسه وابسته 
به دانشگاه صنعتى اصفهان مشغول به تحصیل هستم.

  از چه سنى فوتبال را آغاز کردید؟
از سن 10 سالگى در تیم هاى پایه مجموعه باشگاه ذوب آهن و لیگ هاى آسیا ویژن 
دسته یک و لیگ برتر استان اصفهان فعالیت داشتم و هم اکنون با تیم آینده سازان 
ذوب آهن قرار داد یک ساله دارم و در مسابقات کشورى با این تیم حضور پیدا مى کنم. 

در سن 11 سالگى نیز در باشگاه ذوب آهن به مقام سوم استانى دست پیدا کردم.
  با توجه به شیوع ویروس کرونا و تعطیلى باشگاه ها تمرینات تیم به 

چه صورت انجام مى شود؟
متاسفانه در شرایط فعلى زمین هاى چمن براى تمرین تعطیل است و مجبوریم در 
پارك ها به ویژه پارك ناژوان تمرین کنیم و تمرینات بدنسازى را زیر نظر مربى ام آقاى 

بهمن ثابت راسخ انجام مى دهم.
  چه شد که به فوتبال علاقه مند شدید؟

پدربزرگ من از بازیکنان قدیمى فوتبال بود و ســابقه ورزشى داشت، پدرم نیز در 
باشگاه هاى اصفهان و خمینى شهر بازى مى کرد، همین شد که من از بچگى به فوتبال 
علاقه مند شدم و همین علاقه باعث شد تا کم کم به رشته فوتبال و دنبال کردن آن 
جدى تر فکر کنم. نخستین مربى من آقاى امیرحسین بنده کریم بودند که دوست 
پدرم هستند، البته مربى هاى دیگرى نیز مثل آقاى امیر جمالى، مهدى حق جویى و 

مهدى محمدى نیز با من کار کرده اند که جا دارد از همه آن ها تشکر کنم.
  براى آینده فوتبالى خود چه برنامه اى دارید؟

مى خواهم در سطح باشگاهى اروپا و جهان بازى کنم و البته هدف من این است که در 
درجه اول براى تیم ملى کشورم افتخارآفرین باشم و بتوانم نام شهرم را بیش از این 
مطرح کنم، از خانواده ام نیز تشکر مى کنم که حامى من بودند و با حمایت هاى آن ها 

من توانسته ام با عشق و علاقه وارد این رشته شوم و آن را ادامه دهم.
  به نظر شما چه مشکلاتى پیش روى فوتبال به ویژه فوتبال جوانان 

وجود دارد؟

توجه به فوتبال پایه و ســرمایه هاى موجود در این زمینه در ایران ضعیف اســت و 
مدیران غیرفوتبالى نمى توانند به فوتبال کشور کمک کنند براى همین باید مسئولان 
در این رابطه چاره اى بیندیشند و کمتر از مسئولان غیرفوتبالى استفاده کنند و از 
طرفى به توانمندى هاى داخلى کشــور نیز بیشتر بها دهند، به عنوان مثال گرفتن 
مربى خارجى سال گذشته ممنوع شد و مربیان موفق ایرانى بیشتر معرفى شدند و به 
آن ها بها داده شد و نتیجه کار در نهایت موفقیت تیم هاى ایرانى در مسابقات آسیایى 
بود. از همین رو به نظر من باید بیشتر به فوتبال پایه و ورزش توجه شود و مدیران 

بى مسئولیت در باشگاه هاى کشور قرار نگیرند.
 از طرف دیگر باشگاه داران به بازیکنان خود آنگونه که باید توجه نمى کنند در حالى 
که باید براى موفق شــدن، امکانات در اختیار تیم ها قرار بگیرد تا بتوانند تمرینات 
خود را با دلگرمى انجام داده و در نتیجه مســابقات خوبــى انجام دهند، همچنین 
کمک کنند تا مسابقات تورنمنت در استان هاى دیگر نیز برگزار شود و برنامه ریزى 
کنند تا تیم ها بتوانند با باشگاه هاى اروپایى تورنمنت بگذارند، در واقع تا باشگاه هزینه 
لازم را انجام ندهد، نمى توان توقع داشــت که بازیکنان براى باشگاه افتخارآفرین 
باشند. با برگزارى تورنمنت ها و لیگ ها بازیکنان توسط ایجنت هاى خارجى و داخلى 
دیده مى شوند و براى بازیکنان راه موفقیت هموارتر مى شود و از طرفى باشگاه ها نیز 
مى توانند منافع بیشترى کسب کرده تا بتوانند براى نسل هاى بعد سرمایه گذارى 

کنند.

گفت وگو با امیرعلى ملکى بازیکن تیم آینده سازان ذوب آهن

پیشرفت تیم هاى فوتبال درگرو استفاده کمتر از مسئولان
 غیرفوتبالى است

براى گذر از پیک برق در استان 
تهران و دور زدن خاموشى 
نیازمند حدود 600 مگاوات 

کاهش مصرف هستیم که وزارت 
نیرو براى این مسئله ابزارهاى 
مختلف تشویقى و بازدارنده در 

نظر گرفته است


